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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over verbrandingstarieven voor
huishoudelijk afval. (Ingezonden
6 november 2009)

1
Is het waar dat de gemeente Utrecht1

een nieuw contract heeft getekend
voor verbranding van huishoudelijk
afval waarmee de prijs per ton met
circa 60 euro lager is dan het huidige
contract van 100 euro per ton?

2
Voor hoelang is het nieuwe contract
afgesloten en voor hoeveel ton per
jaar? Welke consequenties heeft het
voor de gemeente Utrecht als zij niet
voldoet aan het aanleveren van de
afgesproken tonnages?

3
Acht u een dergelijke prijsverlaging
reëel en hoe verhoudt zich de nieuwe
prijs van 40 euro per ton zich tot de
prijs voor recycling en hergebruik?

4
Is deze extreme verlaging van het
verbrandingstarief een gevolg van de
overcapaciteit bij
afvalverbrandingsinstallaties (AVI’s)?
Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u
bereid, desnoods tijdelijk, de meest
milieubelastende AVI’s uit te
schakelen of heeft u andere middelen
om de verbranding van huishoudelijk
afval te ontmoedigen?

5
Welke stimulans is er nog voor de
gemeente Utrecht om in te zetten op
gescheiden inzamelen, afvalscheiding
en hoogwaardiger verwerking, door
recycling en hergebruik van haar
huishoudelijk afval?

6
Hoe gaat u voorkomen dat de
afspraken over aan te leveren
tonnages huishoudelijk afval ten
koste gaat van hoogwaardiger
verwerking, zoals recycling en
hergebruik, van datzelfde afval?

1 www.afvalonline.nl, 30 oktober 2009:
«Spectaculaire daling verbrandingstarief voor
Avu».
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